
Referat af bestyrelsesmøde 

Tirsdag den 6. januar 2014 

 

Dagsorden: 

 

• Mødt er: Anita, Kim, Louise, Betina, Nia, Pernille og Lea. Afbud fra Michelle og Sille. 

• Godkendelse af referat – ingen kommentarer 

• Meddelelser   

o Vi har modtaget ca. 16.000 kr. fra Nordea Fonden til nye dommertårne 

• Status på anlæggelse af baner 

o Anlæggelse af dressurbanerne skrider godt fremad 

• Afholdte aktiviteter 

o Træningsstævne i springning: VI afholdte det på Stengaard og på trods af frostvejr, 

fungerede det fint. Der var ca. 30 starter. 

• Kommende aktiviteter 

o Generalforsamling/pokalfest: 45 tilmeldte.  

� Betina og Lisbeth køber ind 

� Lea sørger for pokaler og buketter samt bestiller mad 

� Bestyrelsen tager kager med  

� Vi foreslår at kontingentet stiger med 50 kr. til hhv. 350/450 kr. 

� Ændring i klubbens love: Junior indtil 25 år. 

o Dressurstævne: Karin og Peter bliver dommer 

• Regnskab og budget 

o Økonomien ser god ud i både HKR og kiosken 

• Udvalg  

o Ryttermærker: Lea tager kontakt med underviser 

• Eventuelt  

o DSP vil gerne leje baner den 5. september 

• Næste møde:  

o Fastsættes efter generalforsamling 

 


